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• Meddelelser fra: 

• Elevråd – Intet nyt 

• Formand – Intet nyt 

• Skoleleder 

• Kort orientering om indskrivnings infomøde – indskrivningsperioden er i ugerne op til 
vinterferien. Marie fra SB, Bodil og jeg havde et godt møde, der kom 5 af de 9 familier, 
vi håber på til skolestart. Nogle af de familier, der ikke deltog, er mindre søskende til 
elever, vi har på skolen. 

• Ekstra ordinært økonomisk tilskud fra staten til skoler i landdistrikter i 2025.  

Beregnet på løft i undervisningsmaterialer mv. Så ikke til løn ect. Det er 158.000 kr., så 

der virkeligt et tilskud, der kan mærkes, der er endnu ikke lavet en plan om, hvordan vi 

vil bruge pengene, men vi har heller ikke ” fået” dem endnu. Der er dog et ønske om at 

kunne se på mangler i faglokaler og samlinger mv.  

• Kort om personale. Der blev givet en kort mundtlig orientering om 

personalesituationen. 

• Husk intet Skolebestyrelsesmøde i februar og at jeg har fri næsten hele februar 4. – 28. 

februar m. 6. ferieuger, der er opsparet de sidste 3 -4 år.  

• Monica er stedfortræder i disse uger. Anders orienterede kort om ansvarsfordeling ect. 

i forbindelse med sit fravær. 

• Vi er i gang med en større udskiftning af computere. 4.- 6. kl. har fået helt nye 

computere. 3. klasse har fået de næst-nyeste, og vi får i løbet af de næste par uger set 

på computerne i BHK til 2. kl. og her udskiftes de ældste computere, som kasseres.  

• De nye computere betales af en central pulje. 

• Der er ligeledes bestilt 2 nye aktiv paneler til HDS/billedkunst og til 1.-2. klasses fælles 

lokale. Disse er også købt med tilskud fra en central pulje, så skolens bidrag kun er 

6.000kr pr stk mod de 18.000 kr, de reelt koster. 

• SFO – Vi havde et rigtigt godt julehyggearrangement. 
• Medarbejdere – intet nyt – der er travlt med skoleårets planlægning 
• Støtteforening – intet nyt – fra i år skal vi betale 17½% i moms af de penge, vi får fra 

støtteforeningen. Tina har lavet et beregningsark, som vi kan bruge til det. 
 

• Orientering om det kommende skoleår – 

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedato 

Onsdag d. 15.01. 2025 
 
Mødetid 

Kl. 19.00 – 21.00 
Mødested 

Personalerummet på Hee skole 
Deltagere 

Klik her for at angive tekst. 
Bemærkninger 

Vi nøjes med lidt frugt og småkage til kaffen, Anders sørger for det. 

Hee Skole og SFO 

Agersbækvej 13-15, Hee 

6950 Ringkøbing 

Telefon:  

99742070/ 30 57 02 13 

Mail: heeskole@rksk.dk 

Web: hee-skole.dk 
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• Der er styr på bussen og busplanen for det kommende skoleår.  

• Svømmehallen bliver først klar til skolestart 2025. Konsekvenser heraf.  

o I forhold til svømning så vil 5. klasse ikke have idræt hele næste skoleår, men i 
stedet svømning, de har dog også i år haft dobbelt op på idræt. For 6. kl. 
betyder det, at de skal have svømning indtil jul og derpå ½ år med idræt. 3. kl. 
kan ikke have svømning m. børnehuset før efter jul til næste skoleår. 
Det er lidt bøvlet, men skolebestyrelsen udtrykte forståelse for, at det var 
sådan tingene kunne hænge sammen. 

 

• Powerpoint med planerne for kommende skoleår –  

• Anders gennemgik med en PowerPoint, de tanker, vi i lærergruppen har gjort os 
omkring det kommende skoleår. Vi har i lærergruppen haft en meget god drøftelse af 
de udfordringer, vi får i det kommende år pga. vores skemaændringer, samt opstart på 
folkeskolens kvalitetsprogram. Vi har også i lærergruppen skulle træffe nogle 
beslutninger for at komme videre i planlægningen til det kommende skoleår. 
Beslutningerne blev præsenteret for skolebestyrelsen og vi havde en snak om, hvilke 
tanker de gjorde sig i forhold til ændringerne. 

 

o Den forkortede skoledag betyder, at vi ikke længere har trivselsbåndet i 10 
frikvarteret, da det bliver for presset med påklædning, 10er mad, mv. på 20 
min, men vi skal tænke trivsel på tværs ind i klassens tid. Skolebestyrelsen 
havde forståelse for, at vi ikke kunne have trivselsbånd, men synes lige som 
lærergruppen, at det er ærgerligt og at vi derfor med klassens tid skal forsøge 
at kompensere for det. 

o Vi har i lærergruppen drøftet meget om klassens tid skulle være en pulje eller 
en lektion. Puljen ville kunne bruges fleksibelt, da tiden kunne ligge i 
frikvarteret, i forlængelse af en skoledag, tur ud af huset – der varer mere end 
en skoledag, aftenarrangement ect.  

o Klassens tid som en lektion indebærer, at skoledagen forlænges for nogle fx 6. 
kl., men vil også kunne splittes op som fx 3 x 15 min, som ligger op til et 
frikvarter i fx dansk timer og der så er dansk i den lektion, der er afsat til 
klassens tid, vigtigt at klassens tid er parallellagt i årgange for at fremme 
trivsel ikke blot i egen klasse, men også på tværs af årgange mv. I 
lærergruppen blev det besluttet, at tiden skulle ligge som lektioner. Dog vil de i 
BHK indgå i de timer, der er i BHK, og i 5.-6. kl. er den samlæst. 
Skolebestyrelsen er spændt på ændringerne, fordi det både på en måde er nyt, 
men også noget de selv kender fra dengang, man havde klassens time. Det 
vigtigste er, at det giver en god trivsel. 

o Forslag om at arbejde på en model, hvor klasselæreren har min et 
spisefrikvarter med sin egen klasse. Anders laver en konsekvensberegning på, 
hvad det betyder for jeres antal af frikvarters vagter. Da der ikke er taget 
endelig beslutning herom, blev det blot taget til efterretning. 

o Vi vil for at kompensere for, at Teknologiforståelse ikke fortsætter som fag, se 
på hvordan vi kan indarbejde det de andre fag, fx ved at vi har flere fagdage for 
fx årgange, hvor Lone med en ekstra timepulje vil kunne deltage i 
undervisningen/fagdagen, som 2. lærer. Modellen er ikke helt afklaret endnu. 

o Skolebestyrelsen ser frem til den model vi finder ud af. 
 

• Anders orienterede ligeledes om, at vi er meget langt i skoleårets planlægning. 
o Der er lavet en fordeling af de timer, eleverne skal have, herunder hvor der 

skal samlæses ect. 
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o Der er lavet aftaler i forhold til skoleplan, samt individuelle aftaler i forhold til 
lærernes arbejdstid ect. og opgaveoversigter for de enkelte lærere. 

o Der er lavet en næsten færdig fagfordeling, som er grundlaget for det 
kommende skoleårs skema.  

o Så vi er meget langt i forhold til planlægning af skoleåret. 
 

• Økonomi – vi forventer at få nedbragt vores underskud i løbet af indeværende år. Vi 

gennemgår de overordnede budgettal.  

Anders viste skolebestyrelsen regnskabstallene, som de så ud nu for 2024, og det budget 

udkast der er for 2025, samt mulige budget-scenarier for 2026. Jeg håber, det blev tydeligt for 

bestyrelsen, hvorfor der er meget lidt, vi kan spare på den daglige drift. Fx er andelen af 

budgettet til undervisningsmidler kun lidt over 1% af det samlede undervisningsbudget. Det 

meste er låst i faste aftaler, fx rengøring, kopiering, regnskabskontor, mv. Så når vi skal 

beskære økonomien, er det kun muligt ved at reducere i personaletimer, = færre 

undervisningstimer eller flere samlæste timer. 

Derfor er de 158.000kr, vi har fået til løft af undervisning midler mv. også mange penge, der 

falder på et tørt sted, men desværre er det kun penge, vi får i 2025. 

 

• Møde m. Tim Skole d. 18. marts her i Hee kl. 19.- 20.00 – 21.(vi plejer kun at have en time, 

ved vi om de ønsker at låne et lokale til deres evt. møde?) Jeg sørger for kaffe, vand ect., skal 

der være noget mere end småkage og frugt? Det blev aftalt, at Anders sørger for kage til mødet 

og laver udkast til dagsorden, ligesom han aftaler med Jakob i forhold til evt. behov for lån af 

lokale. Mødet holdes i vores mødelokale, og så kan vi fortsætte der, eller de kan fortsætte der 

og vi går i personalerummet. Oplæg til dagsorden punkter evaluering af venskabsklasser, 

overgange, skoletanter og hvordan de bruger facebook. 

 

• Møde med Børnehusenes bestyrelser d. 8. april – invitation – dagsorden – mødet er kun 

en time af deres og vores møder.  

• Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker 

bag ordene.  Ønske om at de principper, vi skal drøfte vedlægges dagsordenen. Anders sørger 

for det. 

• Budget opfølgning – skoleplan – såfremt den er vedtaget Se ovenfor. 

• Principper for gode overgange på Hee skole – udsættes til næste møde 

• Trivselspolitik – oplæg til plakat og Flyer til revitalisering af vores trivselspolitik.  

o AI er kommet med et oplæg på et sammenskriv med 10 highligths, men 

plakatdelen og flyeren kunne den ikke lige komme med et bud på, selvom 

det er betalingsappen, jeg har. Men I kan se hvor jeg er nået til i juleferien.  

o Anders viste det foreløbige resultat, og konklusionen er, at nok kan ChatGBT 

finde udvælge det vigtigste fra vores principper, når de kopieres ind, men 

den kan ikke finde ud af at lave en plakat endsige flyer i det design, vi har i 

Ringkøbing-Skjern kommune, men den gav underholdende svar på de 

promt, den fik. Anders nørkler videre med projektet til vores næste møde.  

 

• Indskrivningsarrangement i uge 3 – se ovenfor. 

• Evt.  


